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Inleiding door de voorzitter. De voorzitter heet iedereen welkom. 
  
1. Projecten: 
1.1  Project toernooien. Beide gesubsidieerde toernooien  waren qua het behalen van normen succesvol. 

In het toernooi van Wachtebeke behaalde Daniel Dardha een norm. In het BYCCO IM-toernooi van 
Blankenberge behaalden zowel Rein Verstraeten als Daniel Dardha elk hun norm wat voor beide 
toernooien de bedoeling was. 
Anderzijds was er vooraf en tijdens onvoldoende bekendheid gegeven aan het toernooi gegeven wat 
dan nadelig was voor de VSF.  Wat dan als gevolg had dat velen de bedoeling (vooral het behalen van 
normen) niet inzagen.  
Er werd ook opgemerkt dan men aspirant normen-jagers voor die speciale toernooien voor het 
bekomen van een norm moet beperken, anders gaan ze teveel de punten aan elkaar geven en geeft 
niemand een norm. 

1.2. Concept subsidiering VSF -toernooien 
 De penningmeester haalt aan dat de VSF wat subsidiering betreft van de verschillende VSF-toernooien 

toch wat meer zou moeten weten  wat de financiering betreft. Hij kan er inkomen dat niet alle 
toernooien even winstgevend zijn, maar er zullen wel toernooien zijn die een subsidie niet echt nodig 
hebben.  De voorzitter haalt het Belgisch Kampioenschap in Niel aan waar, door een ander evenement 
de verkoop van dranken die helemaal niets met het schaken te maken en waarop de organisatie ook 
een korting kreeg hen nipt behoed van met schuld te eindigen. 
We moeten ook opletten dat clubs die iets aandurven om te organiseren, niet met schuld eindigen daar 
ze zich aan die steen geen tweede keer zullen stoten. 

1.2 Europees Cascade project: Opleiding van leerkrachten in de scholen. 
Wordt opgevolgd door Philippe Vukojevic en Luc Oosterlinck.  
Is aan het lopen maar is er nog geen nieuws van. Volgens de voorzitter kan VSF zich daar, indien het niet 
zou lopen zoals de VSF zou willen, zich ten allen tijde uit terugtrekken. 

1.3 Vragenlijst jeugdwerking: 
Jan (penningmeester) legt het doel uit van de bevraging naar de jeugdclubs en de werking van die clubs, 
financiële – coachen. Een evaluatie kan dan gebeuren in de eerste maand van september. 
Zie bij gevoegde bevraging in verband met de jeugdwerking. 

 
 



1.4 Voorbereiding budget 2020. 
 Voor 2020 is er geen lidgeld verhoging voorzien. 
 Er werd ook een BTW vrijstelling bekomen. 
 UBO register komt in voege vanaf september 2019. (Meer info over de bestuurders) 
1.5 Subsidie Departement Cultuur, Jeugd, Sport en Media. 
 Gezien dat bij het aanvragen van deze subsidie, deze mogelijk in mindering kan gebracht worden  van  

de subsidie dat reeds bekomen wordt is het de bedoeling om eerst te zien wat de gevolgen van die 
subsidieaanvraag kan zijn. 

1.6 Site VSF. 
Voorzitter is niet helemaal tevreden zoals de site nu is opgebouwd. Stelt voor om een pagina te vragen 
aan de nieuwe site van de KBSB waarop de VSF of iemand van het bestuur dan zelf de nodige info zou 
kunnen plaatsen.  
De secretaris, die de huidige site onderhoud, heeft daar geen enkel bezwaar tegen indien de voorzitter 
denkt dat anderen het beter kunnen. Hij merkt wel op dat in dit geval het onderhoud en het plaatsen 
van berichten voortaan voor de  voorzitter zal zijn of de persoon die de site van de KBSB onderhoud. 

1.7 schaakschool.be 
 Op de eerstkomende RvB wordt er een evaluatie gemaakt van het programma schaakschool .be.  
 Door wie en in welke mate wordt het nog gebruikt? Is het nog zinvol of overbodig? 
1.8 Statuten (herwerking) 

De Voorzitter zal zelf de statuten herwerken en dan voor nazicht naar de dienst VSDC zenden voor 
nazicht. 

2. Vlaams Rapid-kampioenschap +50 en +65 
VSF is akkoord met de kandidatuur van Limburg op zondag 23 juni 2019 voor het organiseren van het 
rapid-kampioenschap, één voor 50+ en één voor 65+. Bij onvoldoende spelers worden de groepen 
samen genomen.  Jan stelt een subsidie voor van 10 euro per 8 deelnemers. 
Jan zal de Luc Cornet op de hoogte brengen. 

3. Vertaling “Promofilm Schoolschaak” 
 Daar de promofilm in de eerste plaats gemaakt is voor leraars, die verondersteld worden van de Engelse 

taal in meer of mindere mate machtig te zijn, ziet de VSF het nut niet in om daar voor een vertaling te 
laten maken. 

4. Promotieaanvraag Arbiter van B -> naar A. 
 De aanvraag zal doorgezonden worden naar de KBSB zoals ze werd ontvangen. 
 Er werd opgemerkt dat er tussen 2015 en 2018 toch wel een hele tijd ontbreekt.  
5. Aanvraag organisatie Vlaamse Jeugdkampioenschappen 2020 
 TSM maakt zijn aanvraag over voor de organisatie van de Vlaamse Jeugdkampioenschappen 2020. 
 Die gaan door op 1 februari en 8 en 9 februari 2020. 
 
         Marc Clevers, 
         Secretaris VSF, 


